

長榮大學永續發展國際學士學位學程實習報名表

Internship Application Form

欲實習的機構 Name of Institution(s) Applied for	1. _____ 機構(Institution) _____ 部門(Dept.) 2. _____ 機構(Institution) _____ 部門(Dept.) 3. _____ 機構(Institution) _____ 部門(Dept.)	請貼 二吋正面照片一張 Please attach a passport-size photo	
至多填寫3個機構，若無填寫清楚，將視實習機構之需要自行分派，不得有異議。Please select no more than three preferred institutions. If no preferences are indicated, placements will be arranged by IPSD.			
英文姓名 English Name (Must be the same as in your passport)		中文姓名 Chinese Name (If applicable)	
居留證證號碼 ARC No.		生日 Date of Birth	公元 年 月 日 yy/mm/dd
性別 Gender	男 Male <input type="checkbox"/> 女 Female <input type="checkbox"/>	學號 Student No.	
年級/班級 Year/Class		電子信箱 Email	
手機 Mobile No.		台灣住所電話 Phone No. (Residence in Taiwan)	
住址 Address	(現居 Present)		
環境教育獲永續發展能力證明文件(如:研討會發表證明、競賽獎狀、服務證明)	(永久 Permanent /Home Country)		
	<input type="checkbox"/> 附證明 Certificate attached	歷年學業成績總平均 Conduct Grade of all the academic years	
	<input type="checkbox"/> 其他 Other : _____ <input type="checkbox"/> 附證明 Certificate attached	歷年操行總平均 Moral Conduct grades for	

實習計畫摘要 Anticipated Internship Experience abstract			
Proficiency Certificate(s)		all academic years	
緊急聯絡人 電話 Emergency Contact Phone No.			
申請人簽名	<p>本人已詳閱本期實習公告，並同意遵守相關配合事項。 本人確認所提供資料均為真實且正確，若有不實資訊願依校規懲處。</p> <p>I declare that: I have carefully read the terms of the internship announcement, and agree to follow them. My declarations above are true and correct, otherwise, I shall be legally responsible under the Regulations for Student Disciplines and will be punished accordingly.</p> <p style="text-align: right;">_____ (本人簽名 Signature) ____年 yy__月 mm__日 dd</p>		
承辦人員簽章 Signature of Case Officer			
<p>說明：根據「永續發展國際學士學位學程校外實習實施規定」，學生參與本學程開設之學期間實習課程，每一學分校外實習時數至少60小時，至多80小時；單一學期校外實習時數不可超過720小時，修習實習課程期間，除參加返校之座談會或研習活動等外，學生應全職於實習機構實習。</p> <p>Notes: This is a full time internship program. Students will receive credits upon satisfactory completion, At least 60 hours and up to 80 hours of internships per credit; Internships can't exceed 720 hours per semester Students are expected to work fulltime at internship aside from taking part in seminars or other related study activities,</p>			

以下各欄請詳實撰寫，若未填寫恕不受理報名，各欄格式可延伸使用，以一頁為限。

Please complete each of the following columns. Space can be extended up to one page.

(包含實習目的、實習內容、欲從實習中學習之技能等。

Please describe below what kind of work and experience you visualize performing.)

自傳

**Autobiography**

課外活動經驗/服務經驗

**Extracurricular/Volunteer Experience**